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Protokół Nr XLI/ 2010 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 

odbytej w dniu 28 kwietnia 2010 roku 
w sali nr 109 Starostwa  Powiatowego  

w Wągrowcu 
 
Sesję rozpoczęto 28 kwietnia br. o godzinie 16.00, zakończono o godzinie 20.30 
 
Obrady XLI Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady -  
Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
Od godz. 16.00 Rada obradowała w 18 osobowym składzie na ogólny stan 19, co stanowiło 
kworum, przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XL sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 marca 2010 roku został przyjęty 
jednogłośnie – /18 za/. 
 
Na podstawie § 18 ust. 5 pkt 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz § 16 ust. 2 Regulaminu 
Rady Powiatu Wągrowieckiego Przewodniczący Rady Powiatu  K. Migasiewicz wniósł                 
o zmianę w porządku obrad XLI Sesji Rady Powiatu poprzez dodanie: 
pkt. 17 w brzmieniu: 
„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/12/2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 30 listopada 2006 roku w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej 
określenia przedmiotu jej działania oraz wyboru jej Przewodniczącego” oraz 
pkt.18 w następującym  brzmieniu: 
„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 30 listopada 2006 roku w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Bezpieczeństwa i Komunikacji, określenia przedmiotu jej działania oraz wyboru jej 
Przewodniczącego”. 
 
Pozostałe pkt. porządku XLI Sesji Rady Powiatu otrzymują kolejno po sobie  nr 19,20,21. 
 
W związku z tym Przewodniczący Rady Powiatu wniósł o przegłosowanie porządku obrad              
z proponowanymi zmianami. 
 
Rada w stosunku głosów 18 za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych, przyjęła następujący 
porządek obrad: 
 
Porządek obrad  posiedzenia  XLI  Sesji  R P W: 
 
1. Sprawy regulaminowe: 
             1.1 otwarcie sesji, 

1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między posiedzeniami sesji. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy wyborczej, który w 
wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów, w miejsce radnego Rady Powiatu 
Wągrowieckiego, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie mandatu. 

8. Przyjęcie informacji nt. działań realizowanych przez jednostki określone w Strategii 
Rozwoju Pomocy Społecznej na lata 2008-2010. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności 
rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych przez Warsztat  Terapii Zajęciowej 
w Wapnie w 2009 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności 
rehabilitacyjnej  i wykorzystania środków finansowych przez Warsztat Terapii Zajęciowej 
w Wągrowcu   w 2009 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego  z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2013. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 
użytkowego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia przez Zarząd Powiatu działań wobec Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 

14. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania budżetu Powiatu za 2009 rok. 
15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie udzielenia zarządowi 

powiatu absolutorium za 2009 rok. 
15.1 rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2009 rok, 
15.2 opinia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu, 
15.3 przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej i opinii Regionalnej Izby    
         Obrachunkowej, 
15.4 dyskusja. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2010 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/12/2006 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 30 listopada w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej określenia przedmiotu jej działania oraz wyboru jej Przewodniczącego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2006 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 30 listopada w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Bezpieczeństwa i Komunikacji określenia przedmiotu jej działania oraz wyboru jej 
Przewodniczącego. 

19. Interpelacje i zapytania. 
20. Wnioski i oświadczenia radnych. 
21. Zakończenie obrad XLI sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Przed przystąpieniem do rozpatrywania przez Radę Powiatu Wągrowieckiego 
poszczególnych punktów porządku obrad uczczono minutą ciszy pamięć ofiar poległych               
w katastrofie lotniczej pod Smoleńskiem, w dniu 10 kwietnia 2010 roku. 
 
Ad 1 
Jak wyżej. 
 
 Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między sesjami: 
-uczestnictwo w obchodach  125 -  lecia Powiatu Lüneburskiego, 
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-uczestnictwo wraz z członkami Zarządu Powiatu Wągrowieckiego w obchodach jubileuszu 
10 - lecia Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wągrowcu, 
-uczestnictwo na zaproszenie Marszałka Województwa Wielkopolskiego M.Woźniaka                  
w uroczystości związanej z  uczczeniem pamięci ofiar Zbrodni Katyńskiej, 
-uczestnictwo manifestacji w Skokach dot. rocznicy Zbrodni Katyńskiej. 
 
Ad 5  
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu między 
sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego: 
Informacja jest załącznikiem nr 3 do protokołu. 
 
Pytanie zgłosił Radny J.Piasecki cyt.: „Zarząd zwrócił się o opinie Komisji Stałych Rady 
Powiatu nt. formy przekształcenia SKiOPS. Z informacji Starosty wynika, iż Zarząd wyraża 
zgodę na wydzierżawienie części Stacji. Jak to jest możliwe skoro od 1 maja ma rozpocząć 
się proces likwidacji?” 
Starosta odpowiedział następująco: „ Dzierżawa przewidziana jest na okres do końca 
października, a proces likwidacji ma zakończyć się z końcem października.” 
 
Kolejne pytanie zgłosił Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego J.Sulikowski 
cyt.: „Czy Dyrektor ZSP nr 1 w Wągrowcu wie o wniosku, z którym wystąpił Radny Rady 
Powiatu Wągrowieckiego?” „Dlaczego radni występują w imieniu dyrektora?” 
Starosta poinformował, iż Zarząd przychylił się do wniosku radnego. 
J.Sulikowski cyt.: „Czy Dyrektor Berendt wystąpił z wnioskiem o kwotę dofinansowania na 
sprzęt dla szkoły w  projekcie budżetu? 
Starosta cyt.: „Nie, nie wystąpił.” 
 
Ad 6 
Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 
Sławomir Maciaszek  przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia,  których przedmiotem było 
zapoznanie się z: 
- informacją o finansowej sytuacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez przez 
powiat (stan subwencji oświatowej na 2010 rok po korekcie MEN) Funkcjonowanie Zespo łu 
Szkół Ponadgimnazjalnych i Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Gołańczy – 
podejmowane działania, realizacja planu finansowego na 2010rok, o funkcjonowaniu 
Powiatowego Zarządu dróg –realizacja zadań w 2009 roku, działania zaplanowane na 2010 
rok oraz realizacja planu finansowego na 2010r., 
-informacją o stopniu wykonania budżetu powiatu za 2009rok, 
-analiza materiałów na sesję, 
Komisja nie wypracowała opinii, wniosków oraz zapytań. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury Sportu i Turystyki Robert Woźniak -przedstawił 
informację z działalności Komisji w okresie między posiedzeniami sesji. Komisja w tym 
okresie odbyła 1 posiedzenie, którego przedmiotem było: 
-przyjęcie informacji o wysokości subwencji oświatowej na 2010 rok oraz ocena wykonania 
budżetu za 2009 rok w zakresie działania Komisji, 
-zapoznanie się ze stanem oznakowania głównych szlaków turystycznych przebiegających 
przez powiat wągrowiecki, 
-omówienie materiałów na sesję. 
 
R.Woźniak nawiązując do pytania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Wągrowieckiego 
J.Sulikowskiego odpowiedział cyt.: „Gdy występowałem z wnioskiem do Zarządu Powiatu o 
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dofinansowanie zakupu  sprzętu dla ZSP nr 1 w Wągrowcu, Dyrektor Berendt został o tym 
fakcie poinformowany.” 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku Pracy Irena Wojewódzka - 
Kucz  przedstawiła informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w 
tym okresie odbyła 2 posiedzenia, których przedmiotem było: 
- podsumowanie pracy komisji za pierwszy kwartał br., 
-omówienie materiałów na sesję, 
-analiza wysokości kontraktów z NFZ, wykonanie za 3 miesiące. 
Na spotkanie Komisji dot. sytuacji  ZOZ zostali zaproszeni wszyscy radni Rady Powiatu 
Wągrowieckiego. 
Komisja nie wypracowała opinii, wniosków oraz zapytań. 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji Józef Sulikowski  przedstawił 
informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 
2 posiedzenia, których przedmiotem było: 
-zaopiniowanie materiałów na sesję, 
-omówienie stanu bezpieczeństwa mieszkańców powiatu w zakresie działania KPPSP 
Komisja wypracowała 1 wniosek. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Brzostowski przedstawił informację z działalności 
Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie, na którym 
badano wykonanie budżetu Powiatu za 2009r., przygotowanie wniosku o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Powiatu Wągrowieckiego. 
Komisja nie wypracowała opinii, wniosków oraz zapytań. 
 
Ad 7 
Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego Krzysztof Migasiewicz przedstawił treść 
uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy wyborczej, który w wyborach 
uzyskał kolejno największą liczbę głosów, w miejsce radnego Rady Powiatu 
Wągrowieckiego, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie mandatu. 
 
Kandydat na Radnego Rady Powiatu Wągrowieckiego złożył oświadczenie lustracyjne na 
ręce Przewodniczącego Rady, a następnie odczytał rotę ślubowania: 
 
„Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 
czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra 
obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi 
dopomóż Bóg.” 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Rada Powiatu przystąpiła do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 18 radnych przy obecności 18 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy wyborczej, który           
w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów, w miejsce radnego Rady Powiatu 
Wągrowieckiego, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie mandatu głosowało:  18- za,                
0- przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu.  
Uchwała nr XLI /266/ 2010z dnia 28 kwietnia 2010r. w sprawie  wstąpienia kandydata z tej 
samej listy wyborczej, który w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów, w 
miejsce radnego Rady Powiatu Wągrowieckiego, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie 
mandatu stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 



 

5 
 

 
Ad 8 
Kierownik PCPR w Wągrowcu Edyta Owczarzak przedstawiła informacje nt. działań 
realizowanych przez jednostki określone w Strategii Rozwoju Pomocy Społecznej na lata 
2008-2010. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
 
Radna I.Wojewódzka-Kucz zaznaczyła, iż „Komisja Zdrowia pozytywnie oceniła 
sprawozdanie z działań realizowanych przez jednostki określone w Strategii Rozwoju 
Pomocy Społecznej na lata 2008-2010, w którym w sposób wyczerpujący ujęto wszystkie 
zagadnienia.” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu K.Migasiewicz cyt.: „Sprawozdanie pokazało  czym PCPR się 
zajmuje. Szczególne uznanie należy się pracownikom, którzy wykazali się należytą 
wrażliwością.”  
 
Powyższa informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego. Szczegółowa 
informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9 
Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej w Wapnie Barbara Senger, przedstawiła roczne 
sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych przez 
Warsztat  Terapii Zajęciowej  w Wapnie w 2009 roku. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności 
rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych przez Warsztat  Terapii Zajęciowej            
w Wapnie w 2009 roku głosowało: 19- za,  0- przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu.  
 
Uchwała nr XLI /267/2010 z dnia 28 kwietnia 2010r.w sprawie przyjęcia rocznego 
sprawozdania z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych przez 
Warsztat Terapii Zajęciowej w Wapnie w 2009 roku wraz ze sprawozdaniem stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10 
Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowych w Wągrowcu Emilia Wawelska-Szyjka 
przedstawiła roczne sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków 
finansowych przez Warsztat Terapii Zajęciowej w Wągrowcu w 2009 roku. 
 
Radna I.Wojewódzka -Kucz  zaznaczyła, iż „Jako Prezes Stowarzyszenia na Rzecz Chorych, 
Niepełnosprawnych i ich Rodzin "Rehabilitacja" bardzo się cieszę, że mimo, iż poświęciłam 
dużo czasu i trudu, WTZ powstały. Mamy bardzo dobrze wykształconą kadrę, która musi 
sprostać trudnym zadaniom.” 
 
Przewodniczący Rady Powiatu K.Migasiewicz nadmienił, iż cyt.:„Nie każdy powiat ma to 
szczęście, by posiadać takie urządzenia, w jakie wyposażone są WTZ.” 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
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Przystąpiono do glosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  19  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności 
rehabilitacyjne i wykorzystania środków finansowych przez Warsztat Terapii Zajęciowej             
w Wągrowcu  w 2009 roku głosowało: 19- za,  0- przeciwnych,  0- wstrzymujący się od 
głosu.  
 
Uchwała nr XLI/268/2010 z dnia 28 kwietnia 2010r. w sprawie przyjęcia rocznego 
sprawozdania z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych przez 
Warsztat Terapii Zajęciowej w Wągrowcu w 2009 roku wraz ze sprawozdaniem stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11 
Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju Radosław Kubisz przedstawił uchwałę w 
sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 
2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu 
Wągrowieckiego na lata 2004-2013. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania 

Nr Sesji  XLI  / 2010 
Głosowanie imienne / załącznik do uchwały nr XLI   / 269  / 2010 

          Rady Powiatu Wągrowieckiego  
      z dnia  28  kwietnia 2010 roku     

w sprawie  zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2013. 

L.p. Nazwisko i Imię Za Przeciw Wstrzymuj
ące Podpis 

1. Bielecki Andrzej X    
 

2. Brzostowski Jacek X    
3. Bociański Tomasz   X    
4. Ćwik Wojciech  X    
5. Ewertowski Wiesław  X    
6.  Grabowski Zbigniew X    
7. Godawa Jolanta   X    
8. Kranc Tomasz  X    
9. Migasiewicz Krzysztof X    
10. Maciaszek Sławomir X    
11. Owczarzak Grzegorz  X    
12. Piasecki Jerzy  X    
13. Piechocki Michał  X    
14. Sadłowski  Ryszard  X    
15. Springer Jerzy X    
16. Sulikowski Józef X    
17. Woźniak Robert  X    
18. Wieczorek Andrzej X    
19. Wojewódzka -Kucz Irena X    

 
                                                               Przewodniczący  

                                                                     Rady Powiatu Wągrowieckiego 
                                                                  ___________________________ 

                                                                 / Krzysztof Migasiewicz / 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  19   radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2013 głosowało: 19- za,  0- 
przeciwnych,  0- wstrzymujący się od głosu.  
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Uchwała nr XLI/269/2010 z dnia 28 kwietnia 2010 roku  w sprawie zmiany uchwały                   
nr XVII/76/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego  z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie 
ustalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-
2013stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 
Ad 12 
Po przerwie Starosta M. Piechocki przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego z p. W.Kaczmarek. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
lokalu użytkowego głosowało: 17- za, 0 - przeciwnych, 0- wstrzymujący się od głosu.                     
/ nieobecni radni -T.Kranc, J.Piasecki/ 
 
Uchwała nr XLI /270/2010 z dnia 28 kwietnia 2010 roku w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 13 
Starosta M.Piechocki przedstawił uchwałę w sprawie podjęcia przez Zarząd Powiatu działań 
wobec Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu, wnosząc poprawkę do projektu                         
w brzmieniu: „ Zarząd Powiatu Wągrowieckiego przedłoży  informację o ustaleniach,                    
o których mowa w §1 w terminie do końca czerwca 2010roku”. 
 
Starosta M.Piechocki cyt.: „Podjęliśmy działania zmierzające do odwołania Dyrektora ZOZ 
G.Hoffmanna ze stanowiska. W tym celu Zarząd zwróci się do Rady Miejskiej –zgodnie                
z przepisami - o zgodę na odwołanie. Ocena Komisji daje podstawy do dokonania zmian, by 
uchronić ZOZ przed utratą możliwości świadczenia usług medycznych. Proszę Wysoką Radę 
o przyjęcie niniejszej uchwały.” 
 
Pytanie zgłosił Radny J. Springer cyt.: „Nie po raz pierwszy mówimy o sensie tej uchwały. 
Prawo określa granice działania organu założycielskiego. Sytuacja ZOZ nie jest od dziś zła. 
Moje pytanie dotyczy tego co Zarząd zrobił do tej pory? Ta uchwała nic nie zmieni.” W tym 
miejscu Radny powołał się na art. 44, 44b i 46 Ustawy o Zakładach Opieki Zdrowotnych 
cytując je. Dalej p. Radny J. Springer cyt.:„Muszę przypomnieć historię. W roku 2003 
podpisano złe umowy. W 2006r. podjąłem się razem z p. M.Piechockim pracy nad punktem 
funkcjonowania ZOZ w Wągrowcu w tamtym okresie. W Biuletynie Informacji Publicznej 
Starostwa  umieszczane były  w tym czasie informacje na temat działalności Szpitala. Jednak 
nie było żadnych reakcji. Jeżeli Zarząd potrzebuje wsparcia w postaci uchwały, to damy je 
Wam. Działajcie dobrze, dajemy Wam tę możliwość, mimo, że „kopiemy studnię przy 
rozwiniętym pożarze”. Jeżeli będziecie mieć ochotę przynieść kolejnego dyrektora w teczce, 
to przepraszam, to źle się skończy.” 
 
Kolejne stanowisko zajął Radny J.Piasecki cyt.: „ Nie rozumiem projektu tej uchwały. 
Nie będę powielać, tego co powiedział  Radny J. Springer. Skupię się na pracy Komisji 
Finansów, której jestem członkiem. 30% czasu Komisja poświęciła tematom Szpitala w 
Wągrowcu.” W tym miejscu Radny J. Piasecki przytoczył treść wybranych protokołów 
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Komisji, w których poruszano niniejszą tematykę. „ Stanowiska, opinie, wnioski Komisja 
kierowała do Zarządu. Co Zarząd zrobił przez półtora roku? Co Zarząd chce zrobić?” 
 
Kolejne pytanie zgłosiła Radna I.Wojewódzka-Kucz „Czy Dyrektor Hoffmann przedstawił  
plan poprawy sytuacji finansowej ZOZ? Ja jednak będę głosować za przyjęciem uchwały.” 
 
Radny J.Piasecki cyt.: „Ja wyraziłem emocjonalną odpowiedź. Nie wieżę, że sytuacja się 
poprawi. Chciałbym uzyskać informację na temat planów poprawy. Ja bym chciał uzyskać 
namiastkę koncepcji. Poprę tę uchwałę ale nadal twierdzę, że Zarząd nie zrobił nic.” 
 
Radny J. Brzostowski zgłosił zapytanie cyt.: „Nie jestem członkiem Komisji Zdrowia ani 
Komisji Finansów. Moje rozeznanie na temat sytuacji Szpitala jest ogólne. Informacje 
uzyskuje z prasy, rozmów, protokołów. Dlaczego tak się dzieje? Mówimy, że jest źle, ale jaki 
jest powód? Nie wiem jaki jest powód tej sytuacji? Czy złych kontraktów?” 
 
Radny S. Maciaszek zadał pytanie cyt.” Czy w sytuacji Szpitala coś uległo zmianie od czasu 
poniedziałkowego posiedzenia Komisji Zdrowia?” 
 
Radny T.Bociański „ Nie występuje w charakterze obrońcy Dyrektora Hoffmanna. W Polsce 
mało funduszy przeznacza się na opiekę zdrowotną. Odnosząc się do sytuacji ZOZ sprawę 
może uratować Dyrektor Hoffmann. Trzeba mu dać narzędzia, umocowanie do dokonania  
drastycznych cięć. Mam pytanie: Czy jest już kandydat na następcę Dyrektora? Czy jest 
znany plan naprawczy?” 
 
Starosta ustosunkował się do zadanych pytań: 
„Chcę wyjaśnić jaki jest powód złej sytuacji finansowej.2007r. Szpital zakończył zyskiem. W 
2008r. weszła w życie unijna dyrektywa o czasie pracy lekarzy, polski rząd zaproponował 
dodatek do płacy. Ten dodatek funkcjonował do końca 2009r. Szpital 2009r. zakończył stratą. 
NFZ miał uregulować nadwykonania. Szpital wykonał nadróbki na kwotę 900.000 zł, za które 
NFZ do dziś nie zapłacił. Szpital miał szanse wyjść na zero przy spłacie nadróbek. Nie ma 
woli dyrekcji by zmniejszyć koszty. My chcemy ratować Szpital poprzez prawnie 
przewidziane środki. Dla naszego Szpitala nie ma innych problemów niż problemy 
finansowe. Sytuacja naszego szpitala nie jest oderwana od sytuacji służby zdrowia w Polsce. 
2/3 szpitali w Polsce ma problemy finansowe. Na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu 
uzyskaliśmy informację, iż Dyrektor rozpatruje kwestię kontraktów lekarskich. Wszyscy 
lekarze złożyli kontrakty z maksymalną kwotą. Dyrektor chce obniżyć o 100 zł stawkę za 
dyżury. 
Do końca 2009r. starta wyniosła ok. 2 mln zł. 
Odnosząc się do pytania Radnego T. Bociańskiego odpowiadam, iż  nie mamy nowego 
kandydata na dyrektora. Są to jakieś niedomówienia. Prowadzimy rozmowy z firmami 
zajmującymi się przekształceniami szpitala, które same się zgłaszają, ponieważ widzą w 
jakiej sytuacji znajduje się Szpital. Musimy posłużyć się specjalistyczna firma. Jest to 
niewątpliwie trudna sytuacja. Jeżeli wejdziemy na drogę przekształceń, działania Zarządu 
będą niezbędne. Chcemy informować wszystkich Radnych Powiatu Wągrowieckiego, opinię 
publiczna, Szpital na temat planowanych działań.” 
 
Pytanie zgłosiła Radna I.Wojewódzka-Kucz:  „Pan Bociański jest autorytetem. Pan zwraca się 
do współpracowników, żeby zrozumieli powagę sytuacji. Czy lekarze nie chcą się poświęcić 
dla dobra szpitala? Nikt nie chce odwoływać dyrektora Hoffmanna, od tak sobie.” 
 
Radny T.Bocianski cyt.: „Ja mówiłem, że zgodziłem się na obniżkę proponowaną przez 
Dyrektora .Nie mogę odpowiadać za lojalność lekarzy. Zbliża się długi weekend a kontrakty 
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są niepodpisane. Lekarz który nie ma podpisanego kontraktu, nie może pracować na 
publicznym sprzęcie.” 
 
Radny J.Springer cyt.: „To  jest problem naszego powiatu. To co się mówi w powiecie to już 
jest niebezpieczna sytuacja. My podejmiemy działania, które należą do naszych kompetencji. 
Dajemy pole do działania. Chcemy informacji na temat działalności Szpitala. Nie ma czasu. 
My chcemy wspierać Zarząd.” 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu J. Sulikowski cyt.: „Zaczynamy rozmawiać jak na 
posiedzeniu Komisji Zdrowia, porozmawialiśmy i na tym koniec. Jest decyzja, że Zarząd ma 
działać. Złożyłem wniosek na posiedzeniu Komisji Finansów, by Zarząd podjął działania 
wobec ZOZ. Już wtedy było wiadomo, co się stanie. Liczyliśmy na zwrot NFZ za nadróbki. 
W każdej jednostce musi być realny plan finansowy. 
My musimy działać. Zmiany musza być głębsze. Nie wystarczy zmiana dyrektora. Zmienić 
należy system. Jeśli takich zmian nie wprowadzimy, to dług będzie się pogłębiał. Kondycja 
służby zdrowia w całej Polsce jest zła. Ja czuje, że pewnych rzeczy zaniechaliśmy my 
wszyscy.” 
 
Radny J.Brzostowski cyt.: „Wszyscy się zastanawiamy co zrobić. Przez wiele lat szpital 
funkcjonował nieźle. Szpital udziela pomocy medycznej od ręki. My możemy dyskutować, że 
nie zawsze finanse musza brać górę nad zdrowym rozsądkiem. Czy komuś odmówiono 
pomocy medycznej w naszym szpitalu? Ja nie spotkałem się z czymś takim. Szpital 
przyjmował wszystkich  pacjentów. Ja za tą bezwarunkową pomoc Dyrektorowi Hoffmanowi 
i pracownikom dziękuję.” 
 
Radna I.Wojewódzka – Kucz cyt.: „Założeniem Komisji Zdrowia  było umożliwienie 
wypowiedzenia się przez wszystkich na temat sytuacji. Opinie zostały wyrażone. Jestem 
spokojna, bo glos każdego z was i propozycje usłyszałam. Słyszy się ze Powiat likwiduje 
szpital, ja odpowiadam ze to bzdury. Nie można powiedzieć ze Powiat nie przeznaczał, nie 
wspomagał działalności Szpitala.” 
 
Starosta podsumowując odpowiedział cyt.: „Dyskusja jest gorąca. Obniżenie wydatków jest 
prostym wyjściem. Prawne formy, które stosujemy to takie, jakich możemy dokonać.  
Zatwierdzamy wnioski, które przedstawia Dyrektor. W tej chwili wszystko jest w rękach  
Dyrekcji oraz pracowników Szpitala. W ekonomi musi nastąpić krach, którzy najpewniej 
odczują pracownicy. W tej chwili Szpital spłaca zaległe składki.” 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy  obecności  19  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie podjęcia przez Zarząd Powiatu działań wobec Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu głosowało:  19 -za ,  0 - przeciwnych,    0 - wstrzymujący 
się od głosu.  
Uchwała nr XLI/271/2010 z dnia 28 kwietnia 2010 roku w sprawie podjęcia przez Zarząd 
Powiatu działań wobec Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący K. Migasiewicz zaznaczył cyt.: ”Trudno w chłodnym planie kalkulacji 
wliczyć nadróbki. Nasz szpital na szczęście nie uczestniczył w wydarzeniach typu nie 
udzielenia pomocy itp.” 
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Ad 14 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Brzostowski przedstawił sprawozdanie Komisji 
Rewizyjnej z wykonania budżetu Powiatu za 2009 rok. 
 
Powyższa informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego. Szczegółowa 
informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 15 
Przewodniczący Rady K. Migasiewicz przedstawił uchwałę Rady Powiatu Wągrowieckiego                     
w sprawie udzielenia zarządowi powiatu absolutorium za 2009 rok. 
15.1 Skarbnik Powiatu D. Królczyk przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu 
Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju R.Kubisz przedstawił w formie prezentacji 
multimedialnej informacje dot. kosztów inwestycji drogowych dokonanych w powiecie 
wągrowieckim w 2009r., zadań z zakresu ochrony zdrowia, zadań edukacyjnych, zadań 
inwestycyjno-remontowych, zadań  realizowanych w ramach programu operacyjnego Kapitał 
Ludzki, zadania realizowane przy udziale środków zewnętrznych. Sprawozdanie z wykonania 
budżetu oraz informacje stanowią załącznik nr 12 do protokołu. 
15.2 Przewodniczący Komisji Finansów S.Maciaszek  przedstawił pozytywną opinię Komisji 
Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu  o udzieleniu Zarządowi Powiatu 
absolutorium. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
15.3 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J.Brzostowski przedstawił wniosek Komisji oraz 
opinię RIO, które stanowią załącznik nr 14 do protokołu. 
15.4  w dyskusji głos zabrali:radny J.Springer cyt.: „Mleko się wylało. Pętla się zacisnęła. 
Macie i mieliście możliwości formalne i nieformalne. Nieformalne rozmowy też zawsze się 
prowadziło. Jesteście wzmocnieni tym, że T.Kranc jest członkiem Rady Społecznej ZOZ. Ja 
oczekiwałem decyzji, które do dzisiejszego dnia powinny zapaść. Rada Was wybrała. 
Powinniście podejmować decyzje. Druga kwestia to WPI. Momentami skaczemy po tym WPI 
jak byśmy sport uprawiali. Zmieniamy kolejność. Rada wprowadza dodatkowe zadania. 
Powinniśmy skończyć w rozsądnym terminie wykonane zadania. Czy realizujemy zadania, 
które sobie postawiliśmy? Trzecia kwestia to SKiOPS Obserwujemy, potrzebę rozpoczęcia 
procedury likwidacji. Wasze reakcje były wcześniej ostro na nie. Gdybyście nas słuchali to 
prawdopodobnie kadencja skończyłaby się spokojniej. My musimy pracować bez komfortu 
czasowego. Musimy podejmować decyzję. Nie dałbym Wam absolutorium, ale szanuje Was. 
Dla samorządu poświęciłem wiele czasu, a nasze decyzje są  przegłosowywane.” 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu J.Sulikowski cyt.: „Nie mam wątpliwości, co do 
udzielenia absolutorium. Mam jednak pytania, co do kwestii ZOZ. Czy Komisja Zdrowia 
kierowała uwagi co do sprawozdania z wykonania budżetu.?” 
 
Radna I.Wojewódzka-Kucz cyt.: „W Komisji Zdrowia uczestniczy Wicestarosta, który jest 
również członkiem Rady Społecznej ZOZ. Biorąc pod uwagę ostatnie posiedzenie Rady 
Społecznej przekazywaliśmy uwagi. Część Rady nie chciała głosować za naszymi 
propozycjami. Rada Społeczna nie przyjęła planu. Wszystkie Komisje Stałe otrzymały 
materiały, na podstawie których miały wypowiedzieć się o sytuacji ZOZ” 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu J.Sulikowski cyt.: „Czy Komisja Zdrowia omawiała 
sprawozdanie z wykonania budżetu ZOZ”? 
 
Wicestarosta T.Kranc cyt.: „Podczas posiedzenia Rady Społecznej został przedstawiony 
bilans Szpitala jako dodatkowa informacja do sprawozdania z wykonania budżetu” 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu J.Sulikowski cyt.: „Czy Rada wnosiła uwagi?” 
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Skarbnik D.Królczyk cyt.: „Za półrocze materiały z całą sprawozdawczością budżetową są 
przesyłane do RIO, a za cały rok są przekazywane Państwu.” 
 
Starosta M.Piechocki ustosunkowuje się do zadanych pytań cyt.: „Chciałbym się 
ustosunkować do niektórych głosów. W budżecie był wyraźny projekt, który został 
zrealizowany. Co do WPI mamy świadomość że tak jest. Jego zakres jest szeroki. Jeśli jest 
nabór wniosków, składamy je. Przymierzamy się żeby zrobić z tym porządek. 
Co do SKiOPS załoga jest teraz podenerwowana tą sytuacją. Nie chcieliśmy im fundować 
nieprzyjemności skoro nie było takiej potrzeby. Teraz jednak trzeba dokonać likwidacji. Nie 
dziwimy się ze opozycja nie ma zaufania do naszego rządzenia. Uwzględniamy Wasze 
wskazówki. Było wiele ustępstw dla opozycji. Wypadek, który nie dawno miał miejsce wiele 
nas powinien nauczyć. Chciałbym zaznaczyć, iż 2009 rok był trudny dla budżetu naszego 
samorządu. W  imieniu całego Zarządu chcielibyśmy podziękować za pozytywne opiniowanie 
naszych projektów na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu. Chcę podziękować 
kierownikom Starostwa. Dziękuje pracownikom Wydziału Finansowego. W imieniu Zarządu 
proszę o udzielenie absolutorium.” 
  
Nie zgłoszono więcej uwag i zapytań 
Przystąpiono do głosowania . 

 Nr Sesji  XLI / 2010 
                                                Głosowanie imienne / załącznik do uchwały nr XLI  /272  / 2010 

          Rady Powiatu Wągrowieckiego  
      z dnia  28  kwietnia 2010 roku     

      w sprawie udzielenia zarządowi powiatu absolutorium za 2009 rok. 
L.p. Nazwisko i Imię Za Przeciw Wstrzymujące Podpis 
1. Bielecki Andrzej X    
2. Brzostowski Jacek X    
3. Bociański Tomasz   X    
4. Ćwik Wojciech  X    
5. Ewertowski Wiesław  X    
6. Grabowski Zbigniew  X   
7. Godawa Jolanta    X   
8. Kranc Tomasz  X    
9. Migasiewicz Krzysztof X    

10. Maciaszek Sławomir X    
11. Owczarzak Grzegorz   X   
12. Piasecki Jerzy   X   
13. Piechocki Michał  X    
14. Sadłowski  Ryszard   X    
15. Springer Jerzy  X   
16. Sulikowski Józef X    
17. Woźniak Robert  X    
18. Wieczorek Andrzej X    
19. Wojewódzka -Kucz Irena X    

 
     Przewodniczący  

                                                                     Rady Powiatu Wągrowieckiego 
                                                                  ___________________________ 

                                                                      / Krzysztof Migasiewicz / 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy 19 obecności  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia zarządowi powiatu absolutorium za 2009 rok  
głosowało:   14- za,   5- przeciwnych,   0 - wstrzymujący się od głosu.  
Uchwała nr XLI/ 272/2010 z dnia 28 kwietnia 2010 roku w sprawie udzielenia zarządowi 
powiatu absolutorium za 2009 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad.16  
Skarbnik Powiatu D. Królczyk przedstawiła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010 rok. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy  19  obecności  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2010 rok głosowało: 19 - za,  0- przeciwnych,   0 - wstrzymujący się od 
głosu.  
 
Uchwała nr XLI /273/2010 z dnia 28 kwietnia 2010 roku w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010 rok stanowi załącznik nr 16 
do niniejszego protokołu 
 
Ad.17 
Przewodniczący K. Migasiewicz przedstawił uchwałę w sprawie zmiany uchwały                              
nr II/12/2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 listopada w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej określenia przedmiotu jej działania oraz wyboru jej 
Przewodniczącego. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy  19  obecności  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/12/2006 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 30 listopada w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej określenia przedmiotu jej działania oraz wyboru jej Przewodniczącego głosowało:  
19 - za,   0- przeciwnych,    0 - wstrzymujący się od głosu.  
 
Uchwała nr XLI /274/ 2010 z dnia 28 kwietnia   w sprawie zmiany uchwały nr II/12/2006 
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 listopada w sprawie ustalenia składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej określenia przedmiotu jej działania oraz wyboru jej Przewodniczącego 
stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.18 
Przewodniczący K.Migasiewicz przedstawił uchwałę w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr II/14/2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 listopada w sprawie 
ustalenia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji określenia przedmiotu jej 
działania oraz wyboru jej Przewodniczącego. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy  19  obecności  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2006 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 30 listopada w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Bezpieczeństwa i Komunikacji określenia przedmiotu jej działania oraz wyboru jej 
Przewodniczącego głosowało:  19 - za,   0- przeciwnych,    0 - wstrzymujący się od głosu.  
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Uchwała nr XLI/275/2020 z dnia 28 kwietnia 2010 roku  w sprawie zmiany uchwały                     
nr II/14/2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 listopada w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji określenia przedmiotu jej działania oraz 
wyboru jej Przewodniczącego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 19 
Interpelacje zgłoszono: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego W.Ćwik złożył interpelacje w sprawie  
budowy pobocza drogi na odcinku od Pawłowa Żońskiego do końca powiatu poprzez 
Oporzyn oraz usunięcia gałęzi leżących przy tej drodze. 
 
Ad 20 
Wniosków i oświadczeń radni nie zgłosili. 
 
Radny W.Ewertowski zgłosił informację dot. uroczystości, która odbędzie się 26 czerwca br. 
związanej z jubileuszem istnienia szkoły w Łaziskach.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu K.Migasiewicz poinformował radnych, iż nowym szefem 
Klubu „Samorządność Wągrowiecka 2000” został A.Wieczorek. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu K.Migasiewicz odczytał list, który otrzymał od prezesa PCK 
Koła Środowiskowego w Wągrowcu. Przewodniczący po odczytaniu listu cyt.: „Zostawiam 
treść listu do Państwa opinii. Czekam na ewentualne opinie, sugestie” 
List stanowi załącznik  nr 19  do protokołu. 
 
Ad 21 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego, 
zamknął obrady XLI Sesji Rady. 
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